
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 25. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 640

Vil ministeren redegøre for, om lovgivningen vedrørende overfiskeri fungerer efter hensig-

ten, når to fiskere – der var tiltalt for i august 2018 at lande over tre gange så mange jom-

fruhummere fra Kattegat, som tilladt – frifindes af Retten på Bornholm, fordi ”der ikke var

tale om overfiskeri i lovens forstand” jf. artiklen ”Fiskere frifundet i sag om overfiskeri” fra

bornholm.nu den 12. februar 2020 (https://bornholm.nu/erhverv/fiskere-frifundet-i-sag-om-

overfiskeri/95671)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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